
Saksprotokoll i utval for miljø og samferdsel - 15.03.2017  
 
I samband med RS 13/17 «Sykkelparkering og tørkerom - vidaregåande skular» etterspurde Rasmus 
Laupsa Rasmussen (A) nærare informasjon kva for kriterium som er lagt til grunn for kva for skular som får 
sykkelparkering og tørkerom, og kva kriterium som er rangert høgast. Klima- og naturressurssjef Sølve 
Sondbø svarte på spørsmålet. Det vil kome meir informasjon i eit seinare møte. 
 
I samband med RS 14/17 «Tiltak på Fv. 57» bad Astrid Aarhus Byrknes (KrF) om at det vert svart på 
brevet som ligg i meldinga. Fylkesdirektør samferdsel stadfesta at dette vil verte gjort. 
 
I samband med RS 17/17 «Organisering av store samferdselsprosjekt» spurde Gustav Bahus (Frp) om 
kva som er rekna som «stort». Fylkesdirektør samferdsel svarte på spørsmålet. 
 


